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Fau referat 

 
Tid  Torsdag 30.3 2023 kl. 17.00-18.30 
 

Tilstede: Andreas Eidem (FAU leder), Marianne Pettersen (1. trinn), Karen Kilane 

(2. trinn) Anne Vaaga (3. trinn), Ingunn Abusdal Røsok (4. trinn), Hege Hulløen (5. 

trinn), og Jofrid Hansson (7 trinn). 

 

Forfall: Ingrid Nordheim (6.trinn) 

 

Referent: Hege Hulløen 
 

 
Saker 

Nr Sak 

 26-22/23 Godkjenning av referat 

 27-22/23 Informasjon fra skolen 

● Gjennomgang av su møte - gikk gjennom og snakket rundt 

tallene på elevundersøkelsen. 

 28-22/23 Strukturere de saker fau vil priorietere. 

• FAU bør sette seg et hovedmål de jobber for hvert år. 

Noen saker /sak som jobbes med gjennom året og evt følger med 

over til neste år.  Noen saker krever endel ressurser og er 

tidkrevende. Noen av sakene er også gjentakende. 

 

Disse sakene ønsker vi nå at skal følge med over til neste år: 

● baseskole 

● fotballbane 

● mobbing 

● uro i klasserom 

● trafikk 

 29-22/23 Årshjulet: 

• GPS har laget et dokument som beskriver 

arbeidsoppgavene/planlegginen.  

• 17 mai komiteen har laget et dokument over 

arbeidsoppgaver/planlegging. 

 30-22/23 Sosiallærer på skolen 

● På Flekkerøy skole er det kontaktlærerne som har fått 

sosiallærer oppgavene fordelt. Tidligere har det vært en 

større prosent som en lærer har hatt ansvar for.  

● FAU sin innstilling til dette er at vi ønsker å ha en sosiallærer 

på skolen.  

● FAU tar det opp med rektor 

 

31-22/23 Oppgradere fotballbane og gymsal 

● Krever mye jobb, må fortsette med dette inn i neste år. 
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● Hvem og hvor kan man søke midler? 

 

32-22/23 Høy fart i Kårholmsveien 

● Det er høy fart på Kårholmsveien der en del av elevene går 

og sykler til skolen 

● Ingunn Abusdal Røsok kontakter rektor, kommune og 

speideren  

● FAU sender en mail til kommunen om ønske om fartsdumper 

33-22/23 Forslag til neste år foredrag: Gunvor Launes 

● Prøve å se om det er mulig å låne hallen så man kan ha det 

samlet så det kun blir en ettermiddag 

 

Skolebuss: 

● Det er meldt inn misnøye med busstilbudet. Buss som ikke 

er på tiden, mange ulike sjåfører, barn som sitter uten belte 

ol 

● Tilsvar fra akt er at bussen er en rutebuss og derfor følger 

rutinene som en vanlig rutebuss.  

● Marianne Pettersen tar kontakt med akt/skole for å prøve å 

få et bedre busstilbud for barna.  

 

Nettilgang på skolen: 

● FAU kontakter rektor på skolen. 

● Han kan kontakte kommunen for å sperre definerte sider 

(feks innloggingsider på sosiale medier) på skolens pc’er 

 

 

 

 

 

 


